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1. Opening en vaststellen agenda 
De voorzitter opent de vergadering om 19.30 uur. De agenda wordt ongewijzigd 
vastgesteld. 
 

 

1a. Beëdiging nieuwe commissieleden 
De heer B. van Bindsbergen legt in handen van de voorzitter ten overstaan van de 
commissie de belofte af. 
 

 

2. Inspraak 
De heer Kleinpenning spreekt in op het onderwerp “burgerparticipatie”. Hij benoemt 
daarbij onder meer: 
- mogelijkheden van een digitale enquête 
- handleidingen werkwijze - mogelijkheden gemeente 
- goede website / communicatie / inloopspreekuur / whatsapp-groepen 
- laagdrempelige organisatie 
 
De heren Droste, Leenders, Bodde, Boerhof en Jansen spreken in bij agendapunt 5 
(voorstel OZB 2018). 
 

 

3. Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering 

De besluitenlijst van de vergadering van 8 februari wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

 

4. Vaststellen termijnagenda en lijst toezeggingen en moties 
De termijnagenda en lijst met toezeggingen en moties wordt vastgesteld. 
 

Aanwezig 

Voorzitter: dhr. A.H.M. Albers 

Commissiegriffier: dhr. E.M. Geldorp 

Leden 
dhr. T.G.H. Boekhorst (Lokaal Belang), dhr. A. Ok (Lokaal Belang),  dhr. W.J.M. van 
Dinther (CDA),  dhr. F.H.F. Jansen (CDA),  dhr. M. Kleinherenbrink (CDA), dhr. C.H. de 
Winter (PvdA),  dhr. M.W. Bloemberg (VVD), dhr. E.R. van der Schaft (SP), dhr. B. van 
Bindsbergen (D66), dhr. P.J.M. Freriks (Sociaal Zevenaar) en dhr. B.M. Kagei 
(GroenLinks) 

Collegeleden 
dhr. N. van Dellen, mevr. B.M. Elfrink, mevr. P. Schadd-De Boer 

Overige aanwezigen 
- 

Met kennisgeving afwezig 
dhr. P. Putman (Lokaal Belang) 



 

 

 

5. Raadsvoorstel verordening OZB 2018 
De heren Droste, Leenders, Bodde, Boerhof en Jansen spreken in op dit onderwerp. Zij 
benoemen daarbij vooral het belang van het verenigingsleven voor de samenleving, de 
verwachtingen/afspraken gemaakt in het herindelingstraject, communicatie met 
betrokkenen, mogelijke alternatieven en de bestuursfilosofie van de nieuwe gemeente. 
 
Na een kort debat over een ordevoorstel om het voorstel van de agenda te halen en het 
college te verzoeken in samenspraak met de betrokkenen een nieuw voorstel op te 
stellen (met als variant een voorstel om de commissie eerste wél een aantal 
aandachtspunten aan het college mee te laten geven), besluit de commissie het voorstel 
op de agenda te houden en te behandelen. 
 
Commissie 
De fracties maken opmerkingen en stellen vragen over onder meer: 

- Proces en afspraken in het herindelingstraject 
- Niveau tarieven voormalig Zevenaar en Rijnwaarden / Gewogen gemiddelde 
- Vrijstellingen / Categorieën / Subsidies / Kwijtscheldingsbeleid 
- Draagvlak voor het voorstel 
- Mogelijkheden in de wet voor differentiatie / alternatieven 
- Menselijke maat naar betrokkenen toe / Communicatie 
- Focus op tarief voor niet-woningen 
- Relatie met Hal 12 
- Uitspreiden over langere termijn / “neutraliseren” 

 
College 
Wethouder Van Dellen gaat uitgebreid in op de inbreng van de commissie. Hij schetst 
het proces van totstandkoming van het voorstel en de gehanteerde uitgangspunten 
daarbij. Hij benoemt daarbij de wens om dit voorstel in het perspectief van de kadernota 
te kunnen zien en geeft aan drie scenario’s te hebben onderzocht: a) tarief Rijnwaarden, 
b) tarief Zevenaar en c) gewogen gemiddelde. 
 
Toezeggingen:  
Het college doet de volgende toezeggingen: 

- Het college gaat vóór de raadsvergadering van 21 maart in gesprek met de 
betrokken verenigingen; 

- Het college gaat na welke wettelijke mogelijkheden (artikel 220 Gemeentewet) er 
zijn voor differentiatie en of het (technisch/juridisch) mogelijk is voor de raad om 
het eerste jaar een “neutrale” verordening vast te stellen. 

 
Conclusie:  

- De fracties van PvdA, VVD, SP, D66, Sociaal Zevenaar en GroenLinks vinden 
het voorstel onvoldoende rijp voor behandeling en adviseren de raad het college 
te vragen met een aangepast voorstel te komen, dat in samenspraak met 
betrokken wordt opgesteld. 

- De fracties van CDA en Lokaal Belang vinden dat het huidige voorstel in de 
raadsvergadering van 21 maart aan de orde kan komen. 

- Het voorstel wordt doorgeleid naar de raadsvergadering van 21 maart 
aanstaande.  

- De raad kan op dat moment bepalen of het voorstel al dan niet geamendeerd 
dient te worden of dat nadere overleggen wenselijk zijn (daarbij wetende dat er 



 

 

vóór 1 april 2018 een besluit moet zijn genomen). 
 

 

6. Raadsvoorstel inzake intrekken verordening BIZ Zevenaar Centrum 
Commissie 
De fracties maken opmerkingen en stellen vragen over onder meer: 

- Centrum manager 
- Teleurstelling over uitkomsten draagvlakmeting 
- Verordening reclamebelasting 

 
Toezeggingen: 
Wethouder Elfrink gaat kort in op de inbreng vanuit de commissie. Zij zegt toe: 

- Er komt een evaluatie van het proces, hoewel deze nog wel even op zich kan 
laten wachten; 

- De vraag over de kosten van de enquête wordt schriftelijk beantwoord. 

Conclusie: 
- Het voorstel wordt doorgeleid als bespreekstuk (verzoek VVD) voor de komende 

raadsvergadering. 

 

7. Raadsvoorstel voor het beschikbaar stellen budget voor afronding herindeling 
2018-2019 

Commissie 
De fracties maken opmerkingen en stellen vragen over onder meer: 

- Sociaal Plan 
- Kosten voor ondersteuning gemeentesecretaris 
- Risico’s / hogere uitgaven 
- P en O-beleid 
- Besteding Arhi-gelden / laag-geletterdheid 
- Aantal fte oude gemeenten en nieuwe gemeente 

 
College 
Burgemeester Schadd-de Boer gaat in op de inbreng en vragen vanuit de commissie. Zij 
zegt daarbij toe dat de raad een overzicht van de besteding van de Arhi-gelden krijgt 
verstrekt. 
 
Conclusie:  

- Het voorstel wordt doorgeleid als bespreekstuk (verzoek SP) voor de komende 
raadsvergadering. 

 

 
 

8. Raadsvoorstel inzake de vertegenwoordiging van de gemeente bij Verbonden 
Partijen  

Commissie 
De fractie van het CDA geeft aan dat de kandidatuur van mevrouw Voetdijk-ten Have 
voor het lidmaatschap van de Regioraad Euregio Rijn-Waal wordt ingetrokken. Vanwege 
het ontbreken op dit moment van kandidaten voor deelname in het Platform 
Gemeentelijk Vredesbeleid / Stedenbanden Midden en Oost-Europa kandideert het CDA 



 

 

de heer De Nooij. 
 
Conclusie:  
Het voorstel wordt doorgeleid als bespreekstuk voor de komende raadsvergadering. In 
het ontwerp besluit worden zoveel als mogelijk de kandidaten opgenomen. 
 

 
 

9. Rondvraag 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag. 
 

 

10. Punten van orde commissie  
Er worden geen punten van orde aangedragen. 
 

 

11. Mededelingen portefeuillehouders  
Wethouder Van Dellen deelt mede dat het college een brief heeft ontvangen van de 
provincie met de mededeling de begroting 2018 te accorderen. Wel zijn er enkele 
kanttekeningen geplaatst. 
 
De brief wordt ter informatie naar de raad gezonden. 
 

 

12. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 22.45 uur.  
 

 
 
 
 

 
 

 
 

 
 


